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 PROTOKÓŁ 

z LIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 12 września 2014 r.  
 
 

Sesję zwołała Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy II pani Małgorzata Ciemięga. 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22  

w Krakowie. 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady i Zarządu Małgorzata Ciemięga otworzyła obrady LIII sesji Rady 

Dzielnicy II o godz. 18:04. 
 

Po czym Przewodnicząca Rady M. Ciemięga poinformowała radnych, iż wpłynęły projekty 

uchwał wraz z wnioskami o włączenie ich do porządku obrad. Przewodnicząca zarządziła 

głosowanie nad wprowadzeniem projektów uchwał do porządku obrad:  
 

Wprowadzenie jako pkt 4 – Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego  

i Inwestycji w/s ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. Grzegórzeckiej  

w Krakowie. Projekt uchwały został wprowadzony do p. o. jednogłośnie: za – 11, przeciw 

– 0, wstrzym. – 0.   
 

Wprowadzenie jako pkt 5 – Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego  

i Inwestycji w/s ustalenia wstępnej listy hierarchicznej zadań powierzonych w zakresie 

„budowy i przebudowy ulic lokalnych wraz z oświetleniem” na 2015 rok. Projekt uchwały 

został wprowadzony do p. o. jednogłośnie: za – 13, przeciw – 0, wstrzym. – 0.   
 

Wprowadzenie jako pkt 6 – Projekt uchwały Komisji Infrastruktury Komunalnej, Mienia, 

Handlu i Usług w/s ustanowienia prawa użytkowania działki przy ul. Grzegórzeckiej 71. 

Projekt uchwały został wprowadzony do p. o. jednogłośnie: za – 13, przeciw – 0, 

wstrzym. – 0.   
 

Wprowadzenie jako pkt 7 – Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w/s 

opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały 

został wprowadzony do p. o. jednogłośnie: za – 13, przeciw – 0, wstrzym. – 0.   
 

Punkty z projektu porządku obrad 4, 5, 6 zostają odpowiednio przesunięte na pozycje 8, 

9,10. 
 

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad LIII sesji Rady Dzielnicy II przedstawia się 

następująco:   
  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 

3. Projekt uchwały Zarządu w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki. 

4. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s ustalenia 

warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. Grzegórzeckiej w Krakowie. 

5. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s ustalenia 

wstępnej listy hierarchicznej zadań powierzonych w zakresie „budowy  

i przebudowy ulic lokalnych wraz z oświetleniem” na 2015 rok. 

6. Projekt uchwały Komisji Infrastruktury Komunalnej, Mienia, Handlu i Usług w/s 

ustanowienia prawa użytkowania działki przy ul. Grzegórzeckiej 71. 

7. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w/s opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

8. Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego. 

9. Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego. 

10. Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego. 
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11. Oświadczenia i komunikaty.  
 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 
 

Przewodnicząca M. Ciemięga poinformowała radnych, iż do protokołu z LII sesji Rady 

Dzielnicy II Grzegórzki nie zostały złożone żadne uwagi na piśmie.  

Protokół został przyjęty. 
 

Ad. 3 Projekt uchwały Zarządu w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy 

II Grzegórzki. 
 

Projekt uchwały zreferowała Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga. 

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań  

i uwag do projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 15, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 4 Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s 

ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. Grzegórzeckiej  

w Krakowie. 
 

Projekt uchwały zreferował i odczytał p. J. Łyczko. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. G. Finowski,  

p. E. Śpiewla, p. M. Ciemięga, p. J. Świech. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 16, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 5 Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s 

ustalenia wstępnej listy hierarchicznej zadań powierzonych w zakresie „budowy  

i przebudowy ulic lokalnych wraz z oświetleniem” na 2015 rok. 
 

Projekt uchwały ponownie zreferował i odczytał p. J. Łyczko. 

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań  

i uwag do projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 15, 

przeciw – 0, wstrzym. – 1. Uchwała została przyjęta większością głosów. 
 

Ad. 6 Projekt uchwały Komisji Infrastruktury Komunalnej, Mienia, Handlu  

i Usług w/s ustanowienia prawa użytkowania działki przy ul. Grzegórzeckiej 71. 
 

Projekt uchwały zreferowała i odczytała p. E. Śpiewla. 

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań  

i uwag do projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 17, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 7 Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w/s opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 
 

Projekt uchwały zreferował p. W. Rieger. 

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań  

i uwag do projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 17, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 8 Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 
 

Projekt uchwały zreferowała Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga. Następnie p. A. 

Pasieka zdała relację z przeprowadzonej wizji w lokalu. 
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Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań  

i uwag do projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 17, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 9 Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 
 

Projekt uchwały ponownie zreferowała Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga.  

Następnie p. A. Gołąb-Radziszewska zdała relację z przeprowadzonej wizji w lokalu. 

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań  

i uwag do projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 17, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 10 Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 
 

Projekt uchwały ponownie omówiła Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga.  

Następnie p. A. Gołąb-Radziszewska zdała relację z przeprowadzonej wizji w lokalu. 

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił pytań  

i uwag do projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 11 Oświadczenia i komunikaty. 
 

- Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga poinformowała radnych o konieczności wysłania 

formularza zgłoszenia do prac w komisji wyborczej ds. głosowania w ramach budżetu 

obywatelskiego. Przewodnicząca odczytała e-maila jaki wpłynął do Rady Dzielnicy  

w przedmiotowej sprawie. Głos w tej sprawie zabrał również p. Ł. Pietryka; 

- Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga poinformowała radnych, iż zwołuje sesję na dzień 

17.10.2014 r. oraz 7.11.2014 r. o godz. 18.00; 

- p. M. Czytajło zaprosił radnych na piknik pn. „Grzegórzecka jesień”, który odbędzie się 

27 września br. przy ul. Lotniczej 1; 

- p. A. Kalista zwrócił się do radnych o przeprowadzenie przeglądu chodników 

planowanych do remontu w 2015 r. i dokonanie ich ocen w terminie do 30 września. Lista 

planowanych zadań zostanie przygotowana przez Komisje i przesłana do wszystkich 

radnych. Głos w tej sprawie zabrali również radni: p. J. Świech, p. M. Maliszewska, p. E. 

Śpiewla. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga 

zamknęła LIII sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 18:29.  

 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

       

Barbara Lipowa           Przewodnicząca 

       Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

             Małgorzata Ciemięga 

           

       

            


